
Bestyrelsesmøde onsdag den 20. september kl. 17.30. 
 
Kære alle. 

 
Hermed oplæg til AKOS 2024. I må gerne se om der skulle være sneget sig en 

fejl ind. 
 

Vi kan i løbet af efteråret se om vi kan hitte på mere. 
 

Vedhæftet, Harmoni for veteraner og AKOS. ( Hvis vi kan få Nordsjælland ind i 
vores logo vil det være godt, plakaten for harmoni) 

 

Bedste hilsner 
Steen  

 
  

Kære alle. (Minus Henning og Tommy, håber I må nyde varmen) 
 

Ref. af bestyrelsesmøde onsdag den 20. september kl. 17.30. 

Vi mødte i Kiknæshallen, hvor vi spiste en gang dagens ret. 

 

Dagsorden:  

 
1. Bordet rundt, hvad har vi hørt og set siden sidst?  

 Steen, AKOS 2024, FM møde,  emner til ny veteran politik? ERFA møde. 

Vi ser om vi skal/kan skyde med IF 1864. 

 Klaus. I.a.b. 

 Vapper, Er ikke sikker på at genopstille til næste generalforsamling. 

Indhenter tilbud fra ny smørrebrødsforretning på en julefrokost. 
- 2 slags sild, gerne senneps og ?,varm fisk, deller, leverpostej, and og 

flæskesteg alt med tilbehør. Slut med lidt ost med druer og andet. Pris ? 
før vi bestiller endeligt. Vapper og Steen taler sammen.  

 Mogens - Udleverede et kompendium fra Halsnæs kommune udvisende 
de sidste ti år med flagdagen. Flot flagdag ved Halsnæs, rigtige gode 

indlæg. 

 Lars. Ville gerne prøve om han kunne "låne" en maskine der kunne vaske 

vores gulve i hele bygningen. 
Evt. risalamande ved fru Lars til julefrokosten der blev flyttet til lørdag 
den 16. december kl. 13.30. 

2. Hvordan ser den økonomiske del af foreningen ud?  

- Kort status - saldooplysninger og andet, ved Steen, Ganske fin. 

3. Aktivitetskalender for resten af 2023. 

- Er der ændringer? Julefrokosten blev flyttet til lørdag den 16. december 
kl. 13.30 i bygning 65 i JPL. 

- Hvem gør hvad? Se ovenfor. 

Har I bemærkninger til ref. så lad dem tilflyde. 


